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I. Schors
M. Ouwerkerk 
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M. Wagemans, D.Voermans, M. Graef, H. Glessner, J. van 
der Stappen

Ambtelijke ondersteuning P. Leunissen, L. Jeurnink, H. Rademakers
Deelname derden D. Remy (Bureau Negen), H. Schröder en K. Hunscheidt 

(RO-groep), R. van Rijt (het Maasveld) 
Insprekers Geen
Publieke tribune 20  personen
Commissiegrifffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 
hierboven aangegeven.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Het verslag van de vergadering van de commissie van 25 november 2019 
wordt conform voorliggend concept vastgesteld.

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt.

5 Presentatie en thema's
5.a Korte terugkoppeling stand van zaken 't Maasveld

De heer van Rijt geeft namens het bestuur van het Maasveld een presentatie 
over de stand van zaken op dit moment. Bij de presentatie, die bij de 
stukken is gevoegd wordt tevens ingegaan op de maatregelen die er op en 
rondom het park zijn genomen om overlast zo veel mogelijk te beperken. 
Ook is er overleg geweest met de briefschrijvers (zie bijgevoegde brieven in 
de stukken). De brieven worden door de commissie voor kennisgeving 
aangenomen.

5.b Presentatie over voor- en vroegschoolse educatie (VVE)
Beleidsmedewerkster MW. P Leunissen houdt een presentatie over het nieuw 
te maken beleid voor Voor- en vroegschoolse opvang. De presentatie is 
bijgevoegd. Het bestaande beleid kende een tweedeling tussen het 
peuterprogramma en de VVE. Dit wordt nu één beleid. Uitgangspunten zijn 
verbeteren taalniveau, zorgen voor goede interactie, betrekken van de 
ouders. Op deze wijze wordt gezorgd voor een goede basis en meer gelijke 
kansen voor het moment dat de kinderen naar het basisonderwijs gaan. 
Het is van de preventieve maatregelen die genomen zijn in het kader van 
jeugdhulp.

6 Raadsvoorstellen
6.a Raadsvoorstel Accommodatiebeleid
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De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in 
de raadsvergadering van 11 februari 2020  te bespreken.
De door de fractie Samen Verder ingediende vragen zullen schriftelijk worden 
beantwoord. 
De uitgangspunten die in het accommodatiebeleid staan lijken zwart-wit, wat 
in de praktijk bij strikte handhaving wellicht tot ongewenste resultaten kan 
leiden. Als voorbeeld wordt genoemd een voetbalclub die op zijn 
voetbalaccommodatie om investeringen vraagt  zou in de kou komen te 
staan door het uitgangspunt dat multifunctionaliteit geboden is. De 
portefeuillehouder antwoordt dat dit een uitgangspunt is bij investeringen, 
met name bij nieuwe accommodaties, maar dat bij onderhoud investeringen 
ook gekeken wordt naar andere zaken zoals levensvatbaarheid, draagvlak en 
dergelijke. Het is aan de raad om middels amendementen eventuele 
verfijningen aan te geven. 
Het is de gemeente die het lokale overzicht behoudt, in samenspraak met de 
gemeenschappen. Het subsidiebeleid is geen losstaand iets. 
De piramide Gemeente, cluster dorpen, dorp is een belangrijke toetsing. Een 
zwembad binnen de gemeente, waar zwemonderwijs kan worden gegeven 
wordt eveneens belangrijk geacht.

6.b Raadsvoorstel Huisvesting scholengemeenschap Ursula
De commissie acht het voorstel niet rijp voor bespreking in de 
raadsvergadering van 11 februari 2020, en adviseert het presidium dit 
voorstel niet op te nemen in de conceptagenda voor die vergadering.
De commissie wil graag meer en uitvoeriger geïnformeerd worden over de 
financiën. Zo wordt onder meer gevraagd naar de boekwaarde van de 
gebouwen, of de sloopkosten van de oude gebouwen meegenomen zijn in de 
berekeningen, hoe het verschil in afschrijving (25 jaar bij renovatie) of 40 
jaar bij nieuwbouw) in de berekeningen is meegenomen. De commissie 
verzoekt om een aparte bijeenkomst hiervoor.
De wethouder zal dit verder intern bespreken, en dan met een datumvoorstel 
een bijeenkomst beleggen. 
Er wordt nadrukkelijk uitgesproken door de wethouder dat er nog niet over 
een locatie is gesproken binnen de stuurgroep, in tegenstelling wat 
commissieleden hebben gehoord van ouders. 
Verder onderzoek naar nog meer varianten, met meenemen van allerlei 
andere variabelen zoals samenwerkingspartners, relatie met uitkomsten 
accommodatiebeleid en dergelijke is nog niet aan de orde. In de begroting 
2020-2023 (pagina 35) staat een paragraaf opgenomen over de uitwerking 
van een viertal scenario’s. Het uitgevoerde onderzoek heeft binnen dat kader 
plaatsgevonden.  

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
7.a E-mail dorpsraad Kelpen-Oler voor subsidie plaatsen kerstboom

De commissie is van mening dat kerstbomen betaald kunnen worden door de 
dorpsraden uit het budget dat jaarlijks aan hun ter beschikking wordt 
gesteld. Het college zal de dorpsraad dienovereenkomstig berichten. 

7.b Collegemededeling met 3e kwartaalrapportage Synthese
De fractie Progressief Akkoord Leudal heeft naar aanleiding van de 3e 
kwartaalrapportage van Synthese diverse vragen gesteld, die inmiddels zijn 
beantwoord. Er zijn nog vragen waarom de rapportage, die opgehangen is 
aan de 6 domeinen van Positieve Gezondheid, niet rept van de domeinen 
zingeving en mentaal welbevinden. De portefeuillehouder antwoordt dat 
Synthese binnenkort met een jaarverslag komt over 2019, waar dit wel aan 
de orde moet komen. In de zomer zijn er gesprekken met Synthese over de 
continuering van het contract dat dit jaar afloopt. 

8 Aan de commissie gerichte stukken
8.a Schriftelijke mededelingen wethouder Janssen

De wethouder vult de mededelingen nog met het onderwerp verevening 
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jeugdhulp met Weert, Nederweert en Leudal. De gemeente Weert beslist nog 
over een bijdrage innovatie transitie, en is hierover nog in gesprek met de 
twee andere gemeenten.

9 Projectenlijst en langetermijnkalender
Aan de langetermijnkalender wordt nog toegevoegd de besluitvorming 
basisscholen Leudal West. Ook de jeugdhulp zal in de planning worden 
opgenomen, maar dit onderwerp wacht nog op de uitkomsten van onder 
meer de visitatiecommissie en de rekenkamer. Wellicht zal een aparte 
bijeenkomst hiervoor georganiseerd worden.
Ook het Samen Zorgenhuis zal voor een volgende vergadering worden 
geagendeerd.  

10 Openstaande actiepunten
Er zijn geen openstaande actiepunten

11 Mededelingen en Rondvraag
Er zijn geen mededelingen.
Bij de rondvraag meldt de heer Jimmink dat hij vanwege te drukke 
werkzaamheden stopt met het lidmaatschap van de commissie en met de 
ondersteuning van de fractie. De aanwezigen wensen hem veel succes en 
bedanken hem voor de prettige samenwerking.

12 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om 21:50 uur. De volgende vergadering is gepland op  2 maart 2020.


